

السيرة الذاتية

سلمى غضبان حسين

الجامعة المستنصرية – كلية – الادارة والاقتصاد-----

Mobile:

Email: salma_lan@uomustansiriyah.edu.iq

ملخص تعريفي:

- تدرسية في قسم العلوم المالية والمصرفية حصلت على شهادة البكلوريوس في القانون عام ٢٠٠٦ بتقدير جيداً جداً والاولى على الدفعة من كلية القانون / جامعة ديالى وحصلت على شهادة الماجستير من الجامعة المستنصرية عام ٢٠١٤ قسم القانون العام /حصلت على لقب مدرس في عام ٢٠١٩

الشهادات الدراسية:

- Ph.D. #1:
- M.Sc. #2: ماجستير قانون عام / كلية القانون / الجامعة المستنصرية
- B.Sc. #3:

الجوائز والتكريم الأكاديمي

- #1:
- #2:

الخبرة الأكاديمية والتدريس:

- #1:
- #2: تدريس مادة القانون التجاري وحقوق الانسان

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات الأولية	الدراسات العليا
القانون التجاري المرحلة الثانية حقوق الانسسان / المرحلة الأولى التجارة الالكترونية /المرحلة الثانية	

الانتساب المهني او الجمعيات:

- لجان / عضو في لجنة ضمان الجودة – عضو في اللجان الامتحانية – عضو في لجنة الغيابات – عضو في لجنة الارشاد التربوي اللجان التحقيقية – داخل وخارج الكلية لجنة الاجازات الدراسية داخل وخارج العراق- لجنة كتابة تقرير التقييم الذاتي – لجنة الاعتماد الاكاديمي -
- مسؤول الشعبة القانونية من عام ٢٠١٨ ولغاية الان

المنشورات العلمية

- بحوث علمية. معوقات التحقيق الاداري في العراق – تصحيح القرارات الادارية المعيبة واثره على حماية الحقوق المكتسبة – دور الاجهزة الرقابية في مكافحة الفساد بالتعاون مع السلطة التنفيذية - A "The Disciplinary Punishment between Text and Application
"Study in View of the Iraqi Valid Discipline Law
- كتب مؤلفة
- مقالات- المركزية الادارية وعدم التركيز الاداري وجهان مختلفان – الرقابة الادارية بين النص والتطبيق
- فصول.

تطوير المهارات:

- Certifications.Conferences.Workshops/ مشاركة في دورة جرائم الابادة الجماعية التي اقامها قسم التعليم المستمر في رئاسة الجامعة المستنصرية / القاء ورقة عمل حول الهجرة الى الخارج ضمن ندوة اقامتها وحدة التعليم المستمر في الكلية – تقديم الكثير من الدورات القانونية – وورش العمل في مجال القانون – المشاركة في كثير من الدورات التدريبية
- القاء ورشة عمل بعنوان التشكرات واثرها على الترفيع الوظيفي
- القاء ورشة عمل في رئاسة الجامعة /شعبة التعليم المستمر بعنوان العقوبة الانضباطية والاثر المترتب عليها
- إقامة العديد من الدورات ضمن نشاطات التعليم المستمر لشرح قانون انضباط موظفي الدولة
- إقامة العديد من ورش العلم لطلبة المرحلة الأولى لشرح تعليمات انضباط الطلبة

Curriculum Vitae

Salma gadban hussien

Mustansiriyah University – College of -----

Mobile: 6

Email:salma_law@uomustansiriyah.edu.iq

PERSONAL SUMMARY:

- Short words not short paragra An instructor in the Department of Financial and Banking Sciences. I obtained a bachelor's degree in law in 2006 with a very good grade, and the first in the batch from the College of Law / University of Diyala and I obtained a master's degree from Al-Mustansiriya University in 2014, Department of Public Law. I got the title of teacher in 2019ph please. With some Professionals.

EDUCATION:

- Ph.D. #1:
- M.Sc. #2: Master of Public Law / College of Law / Al-Mustansiriya University
- B.Sc. #3:

ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

- #1:
- #2:

ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

- #1:
- #2: Teaching the subject of commercial law and human rights/ E-commerce

COURSES TAUGHT:

Undergraduate	Graduate
Commercial law second stage Human Rights / First Stage E-commerce / second stag	

PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

- Committee Committees / Member of the Quality Assurance Committee - Member of the Examination Committees - Member of the Absences Committee - Member of the Educational Guidance Committee - Investigation Committees - Inside and Outside the College Study Leaves Committee inside and outside Iraq - Committee for Writing a Self-Assessment Report - Academic Accreditation Committee -

- Official of the Legal Division from 2018 until now

PUBLICATIONS:

- Papers.
- Etc.

PROFESSIONAL DEVELOPMENT

- Certifications. Obstacles to the administrative investigation in Iraq - Correcting flawed administrative decisions and their impact on protecting acquired rights - The role of regulatory agencies in combating corruption in cooperation with the executive authority - The Disciplinary Punishment between Text and Application "A Study in View of the Iraqi Valid Discipline Law
- Conferences.
- Workshops. Administrative centralization and lack of administrative focus are two different aspects –
- administrative control between text and application

Skills development:

- Certifications.Conferences.Workshops./ Participation in the genocide course held by the Continuing Education Department at the Presidency of Al-Mustansiriya University / Presenting a working paper on immigration abroad within a symposium held by the College's Continuing Education Unit - providing a lot of legal courses - and workshops in the field Law - Participation in many training courses
- Holding a workshop entitled "Thank you" and its effect on job promotion
- Holding a workshop at the University Presidency / Continuing Education Division entitled Disciplinary Punishment and its Impact
- Holding many courses within the activities of continuing education to explain the discipline law for state employees
- Holding several science workshops for first-stage students to explain students' discipline instructions